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ورزشی

کالدرون بی خبر، معترض و آتش زیر خاکستر؛

 مهاجم نوکی که خیلی ها را درگیر 
کرده است

ســرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در مصاحبه اخیر خود حرف هایی زد که 
جای تأمل دارد، صحبت هایی که نشــان از اختلافات و مشکلات در این 

تیم دارد.
گابریل کالدرون در شــرایطی روز یکشــنبه با حضور اصحاب رسانه و 
هواداران در محل تمرین تیمش مواجه شــد که از این موضوع تعجب و 
اعلام کرد که نمی دانسته تمرین پشت درهای بسته برگزار نمی شود. این 
در حالی اســت که اگر قرار باشد تمرین پشت درهای بسته یا در حضور 
خبرنگاران و تماشاگران برگزار شود، سرمربی تیم است که در این مورد 

تصمیم نهایی را می گیرد.
با آغاز تمرین روز یکشنبه سرخپوشان کالدرون با اصرار خبرنگاران برای 
انجام مصاحبه مواجه شد و همین مسئله کافی بود تا او از شرایط موجود 
دلخور شده و صراحتاً به خبرنگاران اعلام کند که تمرین بدون هماهنگی 
وی در این شــرایط برگزار شده و او فقط 5 دقیقه از  زمانش را در اختیار 
اصحاب رسانه قرار خواهد داد. سرمربی پرسپولیس در همین مدت کوتاه 

هم حرف هایی زد که جای تأمل دارد.
* کالدرون همچنان در انتظار اقدام باشگاه

تقریباً ســه هفته پیش بود که گابریل کالدرون در مصاحبه ویدئویی که 
با ســایت باشگاه پرسپولیس داشــت، صراحتاً گفت: منتظر است ببیند 
باشــگاه در مورد جذب مهاجم نوک چه اقدامی انجام داده است. او قبل 
از اردوی تیمش در ترکیه نام بازیکنان مدنظرش را برای این پســت به 
باشــگاه اعلام کرده بود. در آن مقطع باشگاه پرسپولیس تنها اقدامی که 
در این مورد انجام داد این بود که ویدئوی مصاحبه گابریل را نصفه و نیمه 
در صفحه اینســتاگرام گذاشــت و حرف های او را در قالب یک مصاحبه 
نوشتاری روی خروجی ســایت قرار داد. مصاحبه ای که از قول کالدرون 
عنوان شد همه چیز در اردوی ترکیه عالی است و باشگاه در همه زمینه ها 

خیلی خوب عمل کرده است!
کالدرون بعد از بازگشت به تهران نیز چند بار در مصاحبه های خود از این 
موضوع گلایه کرد که چرا هنوز مهاجم مدنظرش جذب نشده و در مصاحبه 
روز یکشنبه خود نیز  به نوعی به مدیریت باشگاهش اولتیماتوم داد و گفت 
که امیدوار اســت تا 48 ساعت آینده بازیکن مدنظرش در تهران باشد. 
کالدرون البته بار دیگر از شرایط اردوی تیمش در ترکیه اظهار نارضایتی 

کرد و گفت انتظار بازی دوستانه بیشتری داشته است.
* مهاجم نوک پرسپولیس را چه کسی انتخاب می کند؟

یکی از دلایلی که باعث شده انتخاب مهاجم نوک در پرسپولیس به تأخیر 
بیفتد دخالت ایجنت های نزدیک به باشگاه در این زمینه است. مدیریت 
باشــگاه پرسپولیس جدا از اینکه از کالدرون  لیست مهاجمان مدنظرش 
را گرفته از ایجنت های نزدیک خود نیز لیســت گرفته است. در واقع این 
ایجنت ها ابتدا تلاش کردند بــا مهاجمان مدنظر کالدرون ارتباط بگیرند 
امــا وقتی موفق نشــدند راه دیگری را بــرای آوردن مهاجم خارجی به 

پرسپولیس در پیش گرفتند.
در این میان همکاری مدیریت و مدیر تیم پرسپولیس با برخی ایجنت ها 
در نوع خودش عجیب اســت. ضمن اینکه خیلی از مهاجمانی هم که نام 
آنها در رسانه ها مطرح می شــود در واقع گزینه های ایجنت های نزدیک 
باشگاه هستند نه کالدرون. عجیب تر اینکه هنوز هم این ایجنت ها در حال 

معرفی کردن مهاجم به ایرج عرب و محسن خلیلی هستند!
* بی خبری کالدرون از آنچه پیرامون تیمش می گذرد

نکته قابل تأمل دیگر در پرســپولیس بحث بی خبــری کالدرون از همه 
اتفاقاتی است که پیرامون تیمش می گذرد. در روز های اخیر مصاحبه هایی 
از ســوی علیرضا بیرانوند و علی علیپور مبنی برای علاقه آنها به ترانسفر 
شــدن مطرح شد و حتی در این زمینه پشــنهادات رسمی و غیر رسمی 
هم برای این دو بازیکن به باشگاه پرسپولیس رسید اما کالدرون از هیچ 
یک از آنها اطلاع نداشــت و از طریق سوالات خبرنگاران در جریان این 

موضوع قرار گرفت.
به نظــر می  آید نه مدیرعامل و نه مدیر تیم پرســپولیس و البته نماینده 
وزارت ورزش در هیأت مدیره این باشگاه خیلی علاقمند نیستند سرمربی 
تیم شــان را در جریان اتفاقات روز تیم قرار بگیرد و ترجیح می دهند همه 
مسائل زیر نظر خودشان باشد. اگر قرار باشد این شرایط با آغاز فصل هم 
در پرسپولیس ادامه داشته باشد قطعاً عواقب خوبی برای این تیم در پی 
نخواهد داشت. اگرچه کاملاً مشخص است در پرسپولیس خیلی ها وظایف 

خودشان را هم نمی دهند و این روز ها درگیر مسائل دیگر هستند.
* تعاملی که وجود ندارد

کالدرون روز یکشــنبه نکته دیگری هم گفت که جای بررسی دارد. او در 
پاســخ به این پرسش که آیا با باشگاه پرسپولیس تعامل دارد، گفت: »تا 
امروز ارتباط مان با مدیریت به اندازه کافی نبوده اســت.« این اظهار نظر 
یعنی اینکه سرمربی آرژانتینی پرسپولیس و مدیریت باشگاه از یکدیگر 
فاصله دارند و این می تواند زنگ خطری برای پرسپولیس باشد. هنوز فصل 
شروع نشده و هنوز پرسپولیسی ها به آن معنا درگیر مسائلی مانند پرداخت 
پول به مربیان و بازیکنان نشــده اند و البته مسائل حاشیه ای که همواره 
اطراف تیم های بزرگ وجود دارد، به صورت کامل در پرسپولیس خودش 
را نشان نداده اســت. با این حال و با وجود اینکه در ابتدای راه هستیم، 
کالدرون از عدم رابطه خوب با باشگاه گلایه می کند و این نشان می دهد 

شرایط باشگاه پرسپولیس مناسب نیست.
حرف های کالدرون به نوعی آتش زیر خاکســتر اســت و با این شرایط 

پرسپولیس باید منتظر روزهای سخت تر و البته مشکلات بیشتری باشد.

معاون تربیت بدنی و سلامت آموزش وپرورش 
فارس گفت: 178 دانش آموز ورزشکار، مربی 
به عنوان سفیران ورزش استان  و سرپرست 

به مسابقات کشوری اعزام شدند.
به گزارش اداره اطلاع رسانی و روابط عمومی 
قهرمانی  احمدعلی  فارس،  آموزش وپرورش 
از اعزام 138 تن از دانــش آموزان دختر و 
پسر مقطع متوســطه اول و دوم  فارس، در 
قالب 20 تیم ورزشــی به مسابقات کشوری 

خبر داد.
معاون تربیت بدنی و سلامت آموزش وپرورش 

فارس گفت: در هر دو گروه دختران و پسران  
10 تیم،شــامل 69 دانش آمــوز دختر و 69 
دانش آموز پســر به عنوان ســفیران ورزش 
اعزام شده اند  به مسابقات کشــوری  استان 
که 40 مربی و سرپرست نیز آنها را همراهی 

می کنند.
کشــوری  مســابقات  در  گفــت:   وی 
در  فارس  منتخب  ورزشــکار  آموزان  دانش 
رشته های فوتسال، والیبال، هندبال، بدمینتون، 
تنیس روی میز، شــطرنج، دوومیدانی، شنا و 
ژیمناســتیک به مصاف حریفان خود از دیگر 

استان های کشور می روند.
قهرمانی یادآور شد: مرحله استانی مسابقات 
ورزشــی دانش آموزان دختر و پسر فارس 
در دو مرحله برگزار شــد که مرحله اول این 
مســابقات به مناسبت دهه فجر در بهمن ماه 
97 و مرحله دوم نیز در فروردین و اردیبهشت 

98 به میزبانی شهر شیراز برگزار شد.
معاون تربیت بدنی و سلامت آموزش وپرورش 
فارس با اشاره به برگزاری اردوهای آمادگی 
برای حضــور موفق دانش آمــوزان منتخب 
تیم های  گفت:  کشوری،  مسابقات  در  فارس 

منتخب اعزامی اســتان فارس به مسابقات 
کشوری، در قالب مدرســه قهرمان و کانون 

قهرمان در این مسابقات شرکت می کنند. 
را  ورزشــی  مســابقات  برگزاری  قهرمانی 
در راســتای دســتیابی به اهداف ورزشی و 
تربیتی دانســت و گفت: مهم ترین خروجی 
مسابقات ورزشــی، تربیت نسلی پویا، شاد، 
سرزنده، بانشاط و باانگیزه است و برگزاری 
آن می توانــد موجب افزایش تجربیات علمی 
و عملی و ارتقای جایگاه معلمان تربیت بدنی 

و همچنین رشد و ترقی دانش آموزان شود. 

معاون تربیت بدنی و 
سلامت آموزش وپرورش فارس خبر 

داد:

اعزام 138 دانش آموز دختر 
و پسر فارس در قالب 20 تیم 
ورزشی به مسابقات کشوری

روز پرکار استاندار فارس در وزارت ورزش و جوانان؛

با تأمین اعتبار از سوی وزارت ورزش و جوانان؛ چمن ورزشگاه پارس شیراز تعویض می شود
 

مدال برنز مسابقات جهانی ساواته بر گردن ورزشکار شیراز
تک مدال برنز جمالی ملی پوش شــیرازی پرچم 

ایران را بالا نگه داشت.
تیم ملی ســاواته جوانان ایران بــا هدایت وحید 
سنایی ســرمربی جوان شیرازی، در جایگاه سوم 

جهان ایستاد.
علی جمالی ورزشکار شــیرازی در وزن منفی 75 
جام  مقام سوم مســابقات  توانســت  کیلوگرم، 
جهانی نوجوانان و جهانی 2019 جوانان را کسب 

کند.
جمالی ملی پوش شــیرازی ســاواته جوانان که 
در پایــان مرحلــه دوم مســابقات مقابل حریف 
آذربایجانی با کســب یک پیــروزی قاطع و جلب 
آرای هر ســه داور کنار مــدال برنز خود را قطعی 

کرده بود، در نیمه نهایــی مقابل حریف قدرتمند 
فرانســوی نتیجه را واگذار و به مدال برنز و مقام 

سومی بسنده کرد.
حریف فرانسوی در فینال مسابقات با برتری مقابل 
ساواته کار صربستانی به مقام قهرمانی این وزن 

دست یافت.
در این مســابقات نمایندگان کشورمان سید علی 
هاشــمی، محسن خوشــبین و بنیامین وحدتی به 
ترتیــب با واگذاری نتیجه بــه حریفانی از ایتالیا، 

فرانسه و صربستان از ادامه رقابت ها باز ماندند.
مسابقات جام جهانی ســاواته نوجوانان و جهانی 
جوانان سوم تا ششــم مرداد در شهر بوداپست 

مجارستان برگزار شد.

 مدیر کل ورزش و جوانان فارس گفت: با تأمین اعتبار از سوی 
 وزارت ورزش و جوانان، چمن ورزشگاه پارس شیراز تعویض 

می شود. 
حیدرعلــی کامیاب با اشــاره به برگزاری جلســه دیروز بعد 
از ظهر )دوشــنبه( اســتاندار فارس با وزیر ورزش و جوانان 
گفت: در این جلسه چند ســاعته مصوبات خوبی به تصویب 
 رســید که نتایج آن قطعاً در توســعه ورزش استان چشمگیر 

خواهد بود. 
وی با بیان اینکه اشــراف دکتر رحیمی بــر تمامی پروژه های 
عمرانی ورزش اســتان باعث شــد تا مصوبات این جلســه 
مصوباتی عملیاتی و اجرایی باشد، افزود: تکمیل پروژه 6 هزار 
نفره شــیراز تا هفته تربیت بدنی، تعیین تکلیف پیمانکار قدیم 
و تعیین پیمانکار جدید برای اســتخر سرپوشیده استهبان در 
اســرع وقت توسط شرکت ساخت و توســعه اماکن ورزشی 
با هدف اتمــام عملیات اجرایی احداث این پروژه طی ســه 
ماه آینده، اتمام پروژه اســتادیوم خشت تا هفته تربیت بدنی 
و برگزاری مناقصه و انتخــاب پیمانکار برای احداث و تکمیل 
پروژه اســتادیوم 5 هزار نفره مرودشت از دیگر مصوبات این 

جلسه بود.  
مدیرکل ورزش و جوانان فارس از تأمین 50 درصد اعتبار مورد 
نیاز برای تکمیل پروژه پیســت دوچرخه سواری و دوومیدانی 
شیراز توسط اســتان و توافق برای برگزاری مناقصه ساخت 
این پروژه در ورزشگاه پارس شــیراز به عنوان یکی دیگر از 
مصوبات مهم جلسه دیروز اســتاندار با وزیر ورزش یاد کرد 
و افزود: تأکید دکتر رحیمی بر این اســت که ورزشگاه پارس 
 هر چه سریع تر به یک دهکده ورزشی در شهر شیراز تبدیل

 شود. 
کامیاب یکی دیگر از نتایج برگزاری این جلسه را تصویب مبلغ 
26 میلیارد تومان اعتبار از محــل اعتبارات ملی برای تکمیل 
پروژه های نیمه تمام ورزشی استان عنوان کرد و افزود: اهتمام 
استاندار برای تکمیل پروژه های ورزشی استان و همراهی وزیر 
ورزش و جوانان با درخواست های استان، نشان از توجه ویژه 

دولت به حوزه ورزش و جوانان دارد.
 وی ابراز امیدواری کرد تا با عملیاتی شدن مصوبات این جلسه 
شاهد رشد و شکوفایی بیش از پیش زیرساخت های ورزشی 

استان در سال 98 باشیم. 

تقابل لیگ یکی ها در حافظیه شیراز
دو تیم فجرسپاسی شــیراز و آرمان گهر ســیرجان در ورزشگاه 

حافظیه شیراز به مصاف یکدیگر خواهند رفت.
 به گزارش ورزش ســه، قبل از شــروع فصل جدید لیگ دسته اول 
تیم های حاضر در این رقابت ها برای حضوری مقتدرانه در این لیگ 
دیدارهای تدارکاتی برگزار می کنند. دو تیم فجرسپاســی و آرمان 

گهر خود را برای فصل جدید آماده می کنند.
روز پنجشــنبه ورزشگاه حافظیه شیراز از ساعت 18:30 میزبان دو 
تیم فجرسپاســی و آرمان گهر می باشد. با مشخص شدن برنامه 
فصل جدید لیگ یک این دو تیم در هفته ششــم باید در شیراز به 

مصاف یکدیگر بروند.
قاسم شهبا که با تیم آرمان گهر دو فصل پیاپی طعم صعود را چشید 
در ســال جدید فوتبالی به دنبال تحقق بخشــیدن به رویای بزرگ 
می باشــد. فجرسپاسی با داوود مهابادی فصل جدید را آغاز خواهد 
کرد تا این تیم ریشه دار شــاید مجددا به سطح اول فوتبال ایران 

بازگردد. 

فرزانه قنبر دزفولی- سرویس ورزشی
بیســت و هفتمین دوره رقابت های جهانــی هانمادانگ در دو گروه 
مردان و زنان از روز جمعه 4 مرداد در شهر »پیون چانگ« کره جنوبی 
آغاز شده است. دنیا فرهمند و لیلا کشاورز نمایندگان استان فارس 
در این رقابت ها هســتند که در بخش نوپی چاگــی، مدال نقره را 

برگردن آویختند.
فاطمه اسدپور نایب رئیس هیأت تکواندو استان فارس در گفتگو با 
سرویس ورزشــی »تماشا« در خصوص حضور تکواندوکاران فارس 
در این رقابت ها اظهار کرد: اســتان فارس پتانسیل بالایی در رشته 
هانمادانگ دارد و از سه ملی پوش توانمند در این رشته ورزشی بهره 
می برد. البته امســال دو نفر از استان فارس در این رقابت ها حضور 
 دارند. خانم آسیه جوکار دارنده مدال طلای کشوری، در این رقابت ها 

شرکت نکرد.
وی با بیان اینکه تیم ایران با 26 تکواندوکار در این رقابت ها حضور 
پیدا کرده است، عنوان کرد: کسانی می توانند در رقابت های جهانی 
حضور یابند که در مسابقات کشوری صاحب مدال باشند. دنیا فرهمند و 
 لیلا کشاورز از تکواندوکاران شایسته فارس هستند که در رقابت های 

کشوری خوش درخشیدند و به این رقابت ها اعزام شدند.
اسدپور با اعتقاد به اینکه هانمادانگ به مسابقاتی اطلاق می شود که 
شــامل تکنیک های پایه، پوم سه، شکستن اجسام و دفاع شخصی 
می شــود، بیان کرد: هر کدام از تکوانــدوکاران در دو آیتم در این 

مسابقات شرکت می کنند.
وی افــزود: در این رقابــت ها دنیا فرهمند و لیلا کشــاورز در آیتم 

رکوردی نوپی چاگی موفق به کسب مدال نقره شدند.
این بانوی فعال در عرصه ورزشــی اضافه کرد: البته لیلا کشاورز بعد 
از زدن رکورد دوم از ناحیه پا دچار آســیب دیدگی شــد و نتوانست 
 رکورد ســومش را بزند. اگر رکورد ســوم را می زد، به احتمال زیاد 
می توانست سکوی قهرمانی را از آن خود کند. البته مسابقات در آیتم 

بعدی امروز برگزار می شود.
وی خاطر نشــان کرد: امیدوارم آسیب دیدگی خانم کشاورز مانع از 
اجرای آیتم دومش نشود و ورزشکاران ما بتوانند بهترین نتیجه را در 

این رقابت ها کسب کنند.
 اســدپور با اشــاره به اینکه هزینه های اعزام ورزشکاران به این 
رقابت ها بر عهده خود شــرکت کنندگان است، تأکید کرد: با وجود 

اینکه مسابقات جهانی هانمادانگ زیر نظر فدراسیون جهانی برگزار 
می شود اما تکواندوکاران باید هزینه های اعزام به این رقابت ها را 
متحمل شوند و پرداخت این هزینه ها برای خانواده ها بسیار دشوار 
اســت. می توان گفت که پرداخت این هزینه ها یکی از بزرگ ترین 

مشکلات تکواندوکاران در این رشته ورزشی به شمار می رود.
وی به معرفــی تکواندوکاران اعزامی به ایــن رقابت ها پرداخت و 
اعلام کرد: صبا توحیدی فر در آیتم های ســون نال سرعتی و نوپی 
چاگی، لیلا کشاورزی در آیتم های نوپی چاگی و تیویوپ چاگی، زهرا 
جودکی در آیتم پال کیوک پا و سون نال سرعتی، دنیا فرهمند در آیتم 
نوپی چاگی و تیویوپ چاگی، ســیده حمیده حسینی در آیتم جوموک 
و ســون نال، ریحانه امام دادی در آیتم نوپی چاگی و تیویوپ چاگی، 
محبوبه شــفیعی زاده در آیتم جوموک و سون نال و مهسا محسنی در 
آیتم نوپی چاگی و تیویوپ چاگی تکوانــدوکاران اعزامی در بخش 

بانوان هستند.
نایب رئیس هیأت تکواندو اســتان فارس به کادرفنی اعزام شده به 
این مسابقات نیز اشــاره کرد و یادآور شد: هدایت این تیم برعهده 
بهنام منتظری به عنوان ســرمربی و علیرضا مردانی به عنوان مربی 

اســت. محمدامین نامجو نیز به عنوان سرپرست در کنار تیم حضور 
دارد. این رقابت ها روز سه شنبه 8 مرداد به پایان می رسد.

* اســتراماچونی بر خلاف شفر علاقه دارد با تعداد 
بازیکن محدود کار کند

* در خوش بینانه ترین حالت ترکیب این تیم در فصل 
جدید با تغییری ۶۰ درصدی مواجه خواهد بود

اســتقلال در لیــگ نوزدهم با چهــره ای متفاوت و در 
شــرایطی قدم به فصل جدید می گذارد که با تغییرات 
زیادی چه در روی نیمکت و چه از نظر بازیکن روبرو بود. 
آبی پوشان با 14 بازیکن خروجی و هشت خرید جدید 

باید کار خود را در لیگ نوزدهم آغاز کنند.
اکثر بازیکنان فصل گذشته مانند »سید مهدی رحمتی«، 
»پژمــان منتظــری«، »گادوین منشــا«، »اســماعیل 
گونکالس«، »آیاندا پاتوســی«، »فرشاد محمدی مهر«، 

»میثم تیموری«، »آرمین سهرابیان«، »روح ا... باقری«، 
»طارق همام«، »روزبه چشمی«، »امید نورافکن«، »رضا 
کریمی« و »محسن کریمی« را از دست داده است. همین 
مسئله باعث شده استقلال هنوز در پست هایی حساس 
نیاز به جذب بازیکن داشته باشد. مدیران استقلال سعی 
کردند برای پر کردن جای خالی مهره های تأثیرگذاری 
همچون نورافکن، صیادمنش، پاتوســی، ایسما، پژمان 
منتظری، روزبه چشمی و طارق همام، بازیکنانی از جمله 
آرش رضاوند، سیاوش یزدانی، شیخ دیاباته، علی دشتی، 

محمد بلبلی و مسعود ریگی را جذب کنند.
استراماچونی بر خلاف شفر علاقه دارد با تعداد بازیکن 
محدود کار کند. شنیده ها حاکی از آن است او برای فصل 

جدید، درخواست سه بازیکن دیگر در پست های هافبک 
میانی، مدافع چپ و یک دروازه بان را به مدیران باشگاه 
داده و می خواهد هر چه زودتر، تکلیف تیم در این ســه 
پست مشخص شود. اما این احتمال وجود دارد تا زمانی 
که مهره های جدید به هماهنگی برسند، استقلال مانند 
فصل های گذشــته، امتیازهای زیادی را خصوصاً در نیم 
فصل اول از دست بدهد زیرا که این تیم تنها به تغییرات 
روی نیمکت اکتفا نکرده و هم از نظر بازیکن و هم کادر فنی 
 تغییر چهره داده است به طوری که در خوش بینانه ترین 
حالــت ترکیب این تیم در فصل جدیــد با تغییری 60 
درصــدی مواجه خواهد بــود. آن هم بــرای تیمی که 
 قصد دارد به 6 ســال ناکامــی در قهرمانی لیگ برتر 

پایان دهد.
* اتفاق مثبت زمان مناسب آغاز تمرینات بود

»صمد مرفاوی« سرمربی و بازیکن اسبق استقلال درباره 
شرایط این تیم در لیگ نوزدهم گفت: تنها اتفاق مثبت 
در تیم استقلال این بود که تمرینات با حضور سرمربی 
جدید و در زمانی مناســب آغاز شد. هر چند نفرات تیم 
از ابتــدا کامل نبودند، ولی به مرور زمان بازیکنان اضافه 
شــدند و این روند ادامه دارد. تیم ساختن یک پروسه 
زمان بر اســت و اســتقلال هم نیاز به زمان دارد تا این 
تغییرات جواب دهد. سرمربی هم تفکرات خاص خودش 
را دارد، ولی مهم این است که بازیکنان بتوانند خودشان 

را با تاکتیک و خواســته های سرمربی هماهنگ کنند که 
این موضوع نیاز به زمان دارد.

وی افزود: تغییرات زیاد برای تیمی مثل اســتقلال اصلًا 
خوب نیســت و امیدوارم بعد از چند سال به یک ثبات 
و سازماندهی مناسب دســت پیدا کند. باشگاه باید در 
شیوه بستن قراردادها و برخی مسائل دیگر هم بهترین 
عملکرد ممکن را داشته باشد تا در هر فصل با تغییرات 

زیادی مواجه نشود.
* پایان ناکامی ها با استراماچونی

»علیرضا واحدی نیکبخت« نیز تصریح کرد: اســتقلال 
در فصــل نقل و انتقالات بازیکنانی را از دســت داد که 
می توانســتند به این تیم در لیــگ نوزدهم کمک کنند 
و تجربه زیادی در ســال های حضورشــان در استقلال 
داشتند اما متأسفانه اتفاقاتی رقم خورد که بر خلاف میل 

باطنی شان رفتند.
 وی افــزود: اکنــون بازیکنانی به عضویت اســتقلال 
درآمده اند که در تیم های ســابق خــود عملکرد خوبی 
داشــتند، اما اینکه می توانند با پیراهــن آبی نیز خوب 
باشند، هنوز مشخص نیست و باید تا آغاز  لیگ نوزدهم 
صبر کرد. اما امیدوارم بــرای تیمی که میلیون ها هوادار 

دارد مهره های تأثیرگذاری باشند.
پیشکســوت اســتقلال در پایان گفت: اســتقلال در 
ســال های اخیر در لیگ برتر به موفقیت نرسیده و همه 

انتظار دارند تا بتواند با اســتراماچونی به این ناکامی ها 
 پایان دهنــد و هیچ چیزی جز قهرمانــی آنها را راضی 

نخواهد کرد.
* مدیران باشگاه و کلکسیون اشتباهات

ســیاوش اکبرپور با انتقاد از جدایی پاتوسی که در نیم 
فصل دوم لیگ برتر بهترین بازیکن استقلال بود اظهار 
داشت: آیاندا پاتوسی از استقلال جدا شد تا کلکسیون 
اشتباهات و بی تدبیری مدیران استقلال بیشتر از گذشته 

مشخص شود.
وی افزود: این ضعف مدیران استقلال است که در طول 
یک فصل بازیکنان زیادی از اســتقلال جدا می شــوند 
و ایــن همه تغییر و تحولات بــرای تیمی که عنوان پر 
افتخارترین تیم ایران در قاره کهن را یدک می کشــد 

اصلاً خوب نیست.
با بررســی دیدارهای تدارکاتی اســتقلال به ترکیب 
احتمالی این تیم برای آغاز لیگ نوزدهم می رسیم. درون 
دروازه سیدحسین حسینی خواهد بود. سیاوش یزدانی 
و محمد دانشگر مدافعان وســط و وریا غفوری و میلاد 
زکی پور دفاع راســت و چپ های تیم هســتند. مسعود 
ریگی تک هافبک دفاعی خواهد بود. فرشید اسماعیلی، 
داریوش شــجاعیان و رضــا آذری هافبک های میانی و 
مرتضی تبریزی و ســجاد آقایــی مهاجمان این تیم را 

تشکیل می دهند.

 نایب رئیس هیأت تکواندو استان فارس نوید داد:

دو نقره حاصل تلاش نمایندگان فارس در مسابقات جهانی هانمادانگ

استقلال استراماچونی چگونه تیمی خواهد بود


